
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 16. maj 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål CJ
Ministeren bedes kommentere TRU alm. del, bilag 315 (henvendelse fra Hans
Otto Sørensen til TRU samt vedsendte skrivelser til Vejdirektoratet og Syd- og
Sønderjyllands Politi, brev fra Tønder Kommune til Miljøstyrelsen og brev fra
Syd- og Sønderjyllands Politi til Banedanmark). Ministeren bedes herunder
specifikt vurdere oplysningerne om:
• Hvorvidt Tønder Kommune har været hørt som vejmyndighed, hvilket indike-
res i ministerens svar på TRU alm. del spørgsmål 421 og 449, men som mod-
siges af Tønder Kommune.
• Hvorvidt Banedanmark i sagsbehandlingen har taget højde for, at der på ho-
vedvej A11 i fremtiden må forventes stigende trafik som følge af fornyelse og
udbygning af Rader Hochbrücke, samt at A11 planlægges at blive opgraderet
til højhastighedsvej.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Magnus Heunicke (S) og Christian Ra-
bjerg Madsen (S).

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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